

YUKON TERRITORY

TERRITOIRE DU YUKON

CANADA

CANADA

Whitehorse, Yukon

Whitehorse, Yukon

ORDER-IN-COUNCIL 2002/152

DÉCRET 2002/152

PUBLIC HEALTH AND
SAFETY ACT

LOI SUR LA SANTÉ ET
LA SÉCURITÉ PUBLIQUES

Pursuant to subsection 4(4) of the *Public Health and Safety Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows:

Le commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 4(4) de la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, décrète ce qui suit :

1. Lynn Richards, Patricia Brooks, Bruce Stephen and Todd Pinkess are appointed as health officers and shall be deemed to have been so appointed on the 10th day of May, 2002.

1. Lynn Richards, Patricia Brooks, Bruce Stephen et Todd Pinkess sont nommés agents de la santé et sont réputés avoir été nommés comme tel le 10 mai 2002.

2. Fred O'Brien is appointed as a health officer with effect from the 27th day of June, 2002.

2. Fred O'Brien est nommé agent de la santé à compter du 27 juin 2002.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this *2nd* day of *July*, 2002.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, ce *2 juillet* 2002.



Commissioner of the Yukon/Commissaire du Yukon